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W zebraniu udział wzięli:
MaiAndrzej g{ł.WŁĄ .l,- lE,I,0Ą7
janu§7 TeofiI
Pawlus Leszek l r), Śrłra
FolwarcznyJerzy ł31?;-, :"-';'
Walicżek Krystyna .4---{
gość - mł. aspirant Krzysztof Jarczok dzielnicowy romenoy Ńielikiej poliĆji *Ź#ń*'}*

Tematem zebłania było:
1. omówienie stanu bezpieczeństwa na osiedlu ,,Barbara". sytuację omówił szczegółowo młodszy

aspirant KrzysztofJarczok, który zapoznat zarząd z dokumentem z dnia 31_01.2017 r. - Plan dziatania
priorytetowego dla relonu stużtlowego n!,4/38na okres od 01.02.2o17 do 31.07.2017 r.. PrzedstaWił
dwa miejsca zagrożeń t. j. za garażami przy ulicy Nad Białką oraz w rejonie przystanku
autobusowego przy ulicy węglowej. w obu tych przypadkach na skutek podjętych działań nastąpila
poprawa Ł}ezpieczeństwa. ustalono, że w razie wy§tąpienia zagrożeń członkowie zarządtl bądą
bezpośrednio informowali dzielnicowego.

2. Przypomniano, że zawody wędkarskie dla dzieci z okazji Dnia Dziecka odbędą się z7.o5.żol7 l.
na Stawie Kopalniok W nastęr}Ująci/ch godzinach: zapisy od 8:00 do 10:00. żawod,y od 10:00
do 12:00. Po zawodach w trzech grupach wiekowych poczęstunek oraz wręczenie nagród.
Druga impreza to W dniu 10,06.2017 l, ,,zapaleńC!" w Parku na terenie osiedla Pótnoc.
Qrganizatorem j=-st Wyrlział Promocji Miasta wra7.7, zarządami osied!i.

3. Przewodniczący Zarządu poinformowat że inwesĘcje zaplanowane na ten rok to:
a) Budowa drogi od ul. Jasnej do osiedla Boczna - rozpoczęcie w drugim półroczu.
b) Wr7miana nakłaelki asfaltowej na ul, Górniezej od ul. Węglowej do prze.jazdłl kolejclwego -

drugie półrocze.
c) Budowa parkingu na łączniku ul- Górniczych oraz chodnika wraz z kanalizacją deszczową

oraz łącznika do Brzejazcltl ko|e,iowego - drugie r"rółrocze.
4. W sprawach bieżących przewodniczący poinformował Zarząd o spotkaniu u Burmistrza w dniu

27.04.2017 r- mieszkańców kolonii robotniczej - Pani , Pani lraz Przewodniczący
zarząd!] Ma.i w temaeie zagrożeń. Mieszkańey złoźy|i na ręee Burmistrzó pismo wraz z padpisami
mieszkańców i poprosili Burmistrza o interwencję w Starostwie Powiatowym, Pismo to otrzymają
również Radni powiatowi z czechowic - Dziedzic.

5. Leszek Pawlus zgłosił, że wr7konana ostatnio na u|. Do|ne_j nakła<jka asfaltowa na stt7ku rrl. Dolnej
iGrabowickiej jest zaniżona i po opadach tworzy się w wm miejscu rozlewisko. sytuację na|eży
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